
 
 
 

              PÖYTÄKIRJA 

  
  
   
 

RAUMAN NUORISOVALTUUSTON KOKOUS 

 

Aika: Tiistai 5.9.2023 klo 16-18 

Paikka: Kaupungintalon edustustila 

 Jäsenet: 

 
Venla Ahtiainen  Hj.Nortamo 
Pihla Hammarberg  Hj.Nortamo 
Amanda Helin  Hj.Nortamo 
Sini Peltomaa  Hj.Nortamo 
Henna Veijonaho  Hj.Nortamo  
Ella Juuti   Nanu 
Konsta Lauronen  Nanu   
Justus Halminen   Normaalikoulu 
 Sisu Valavuo                         Normaalikoulu 
Jeanne Moisy  Raumanmeri 
Meisa Valtanen  Raumanmeri  
Eppu Pöyhönen  Rauman Lyseon Lukio 
Lauri Raisto                        Rauman Lyseon Lukio  
Vilho Tuominen  Rauman Lyseon Lukio 
Verneri Virtanen  Rauman Lyseon Lukio 
Heidi Aitto-oja  Winnova 
Rosalina Rantala  Winnova  

 

Varajäsenet (kutsutaan paikalle tarvittaessa) 
 

Ramisha Ghimire  Rauman Lyseon Lukio 
 
Jonna Soininen  Nuoriso-ohjaaja 
Rea Poikonen  Nuorisopäällikkö  
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73 § Kokouksen avaus 

 

Kokous avataan ajassa klo 16.12. 

 

74 § Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 

Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

75 § Esityslistan hyväksyminen 

 

Esityslistaan lisätään 82 § ”Kuulumiset Nuva ry:n Helsingin huippukokouksesta.” Lisäksi poistetaan 

pykälä koskien nuorisovaltuuston jäsenen valintaa Maahanmuuton työryhmään ja siirretään se 77 

§:n alle kohdaksi b.  

Muutosten jälkeen esityslista hyväksytään. 

 

76 § Pöytäkirjantarkastajien ja ääntenlaskijoiden valinta 

 

Pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi valitaan Vilho Tuominen ja Rosalina Rantala. 

 

77 § Nuvan edustus kaupungin toimielimissä 

 

a) Kaupungin toimielimissä toimimisen koulutus 

 

Kaupungin toimielimissä toimimisen koulutus järjestetään tiistaina 19.9.2023 klo 17-18 Rauman 

kaupungintalon kokoushuoneessa 6. Nuorisovaltuuston sääntöihin tulee myöhemmin muutos 

koskien 15-vuoden ikärajaa kaupungin toimielimissä. 

 

b) Nuvan jäsenen valinta uuteen Maahanmuuton työryhmään ja/tai roolien uudelleenjärjestely 

Valitaan yksimielisesti Konsta Lauronen jäseneksi Maahanmuuton työryhmään ja samoin 

yksimielisesti Eppu Pöyhönen varajäseneksi. Lisäksi valitaan yksimielisesti Venla Ahtiainen 

jäseneksi Hyvinvointi- ja ehkäisevän päihdetyön työryhmään. Jatketaan mahdollisesti asian 
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käsittelyä seuraavassa kokouksessa etenkin Hyvinvointi- ja ehkäisevän päihdetyön työryhmän 

varajäsenen osalta. 

 

78 § Nuva-hupparit 

 

Katsotaan yhdessä mahdollisten huppariehdokkaiden malleja ja tehdään niiden perusteella 

Whatsapp-äänestys. Asian käsittely jatkuu huppareja käsittelevässä työryhmässä myöhemmällä 

ajalla äänestyksen jälkeen. 

 

79 § Nuorisovaltuuston (kevätkauden) päättäjäiset 

 

Nuorisovaltuusto ei pääse ainakaan tänä vuonna minkäänlaiselle risteilylle, joten tämä ehdotus 

hylätään ja siirretään mahdollisesti koko kauden päättäjäiseksi. Kokouksessa nousi ehdotus 

osittain ohjeistetulle vierailulle eduskuntaan syyskauden aikana. Nuorisovaltuustolle on varattu 

vuotuisesta budjetista osa kevät- ja syyskauden päättäjäisiin, ja mahdollisuutena on nyt myös pitää 

yksi suurempi vuoden päättäjäistapahtuma. 

 

80 § OtaChill-tapahtuman palautteen käsittely 

 

Kaiken kaikkiaan tapahtuma sujui hyvin, ja paikalla oli paljon nuorisovaltuustolaisia sekä n. 400 

nuorta. Tapahtumaan toivottiin myös spraymaalauspistettä, joka ei onnistunut kankaiden puutteen 

vuoksi. Tosin tämän ei koettu haitanneen tapahtuman kulkua. Tyytyväisiä oltiin etenkin 

vaahtobileiden menekkiin, minkä pohdittiin johtuvan sijainnista maauimalan vieressä. Vilichiliä 

pidettiin taitavana juontajana ja hänen valintaansa oltiin tyytyväisiä. Nuorisovaltuuston piste ei 

tapahtumassa onnistunut kovin hyvin. Muutamia ehdotuksia saatiin palautelaatikkoon ja vain yksi 

peli lainattiin koko illan aikana. Piste olisi siis ehkä voitu sijoittaa toiseen paikkaan sekä asetella 

pihapelit ympäri aluetta pelattavaksi jo valmiiksi ennen tapahtuman alkua. Lisäksi pihapelejä voisi 

olla useampia ja mahdollisesti erilaisiakin. Alueelle toivottiin myös erikseen aurinkovarjoja, sillä 

koko tapahtuman ajan olleilla tuli satunnaisesti kuuma ja tarve päästä varjoon. Lisäksi markkinointi 

jäi tänä vuonna vähän vähälle, joten ensi vuodelle se on otettava ehdottomasti teemaksi. 

Tyytyväisiä oltiin kuitenkin pääosin somemainontaan sekä markkinointiin kaupungin valotauluilla. 

Puutteita oli lähinnä julisteiden levityksessä kouluihin sekä mahdollisesti maksullisten mainosten 

ostamisessa tapahtuman edistämiseksi. Kävijät olivat esiintyjistä innoissaan kysytessä, joten 

esiintyjävalinnat olivat hyviä. 
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81 § Syksyn aikataulu ja suunnittelu 

 

Suunnitellaan ja ideoidaan syksylle toimintaa nuorisvaltuustolle. Ideoita keksittiin esimerkiksi bändi-

illan järjestämiseksi Brummissa tai muussa sopivassa paikassa. Sopivana ajankohtana pidettiin 

marraskuuta. Lisäksi nousi ehdotus teemapäivän järjestämiseksi mielenterveyden päivänä 10.10., 

mutta erityistä tapahtumaideaa ei noussut. Ideoita saa ehdottomasti myöhemmin ehdottaa 

kokouksissa tai muilla tavoin. 

 

82 § Työryhmien kuulumiset 

 

a) Lasten, nuorten ja perheiden hyvinvoinnin ohjausryhmä: 

Kokouksessa käsiteltiin palveluverkon uutta rakennetta ja kokoonpanoa hyvinvointialueiden 

uudistuksen jälkeen. Lisäksi tutkittiin sekä muokattiin lasten ja nuorten hyvinvointisuunnitelmaa ja 

vahvistettiin se.  

 

b) Hyvinvointi- ja ehkäisevän päihdetyön työryhmä: 

Hyvinvointi- ja ehkäisevän päihdetyön työryhmä ei ole pitänyt kokousta viime aikoina. 

 

c) Koulutuksen ja työllisyyden ohjausryhmä: 

Koulutuksen ja työllisyyden ohjausryhmässä on käsitelty varhaiskasvatuksen ja peruskoulutuksen 

väheneviä oppilasmääriä sekä siitä koituvia komplikaatiota. Alakoulujen määrät siis putoavat 

tulevaisuudessa. Erityistä tukea tarvitsevien oppilaiden määrä on tosin noussut. Yleisesti aiheena 

oli siis väkiluvun väheneminen Raumalla. 

 

d) Liikenneturvallisuustyöryhmä: 

Liikenneturvallisuustyöryhmän edustaja Meisa Valtanen ei ole ollut kokouksessa paikalla. 

 

e) Kouluruokailutyöryhmä: 

Kouluruokailutyöryhmässä ei ole ainakaan ollut nuorisovaltuuston edustajaa paikalla, jos sellainen 

on järjestetty. 
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83 § Kuulumiset Helsingin Nuva ry:n huippukokouksesta 

 

Huippukokouksessa Justus osallistui aluksi eri työryhmiin, jonka jälkeen asioita puitiin yhdessä 

osallistujien kesken. Työpajoissa tuli paljon parannusehdotuksia nykyisiin periaatteisiin. Kerättyjä 

ideoita ja lausuntoja on luovutettu ministereille, joten ideoilla on varmasti vaikutusta hallituksen 

toimintaan. Kokouksessa kävi puhumassa myös pääministeri Petteri Orpo ja liikunta-, nuoriso- ja 

urheiluministeri Sandra Bergqvist. Rauman nuorisovaltuuston osallistumista tapahtumaan pidettiin 

tärkeänä myös tulevaisuudessa. 

 

84 § Satakunnan hyvinvointialueen nuorisovaltuuston kuulumiset 

 

Satakunnan hyvinvointialueen nuorisovaltuusto on käsitellyt kokouksessaan ainakin 

toimintasuunnitelmaansa sekä keskustellut kesällä järjestetystä kansalaisraadista, jonka 

pohdintojen perusteella otetaan kantaa hyvinvointialueen vielä auki olevaan suunnitelmaan 

jatkossa hyvinvointialueen toimesta järjestettävistä palveluista. Kansalaisraadin tulokset julkaistaan 

myöhemmin lokakuun puolella ennen hyvinvointisuunnitelman valmistumista. 

 

85 § Ilmoitusasiat 

 

a) Nuorten luonto- ja ilmastoryhmän käynnistyminen 12.9 

 

Merkitään tiedoksi. 

 

86 § Muut esiin tulevat asiat 

 

a) Suomen Nuorisovaltuustojen Liiton aktiivipäivät Lahdessa 29.9–1.10. 

Kokouksessa keskusteltiin siitä, voidaanko aktiivipäiville ottaa mukaan nuorisovaltuustolaisia 

puheenjohtajiston ulkopuolelta, koska muuten mukaan lähtisi vain yksi nuorisovaltuustolainen. 

Tapahtuma sai kiinnostusta muiltakin, joten asiaa ja halukkuutta selvitetään. Muuten merkitään 

tapahtuma tiedoksi. 

 

b) Lukiolta on tullut opiskelijalta valitus, että kasvisruokapäivinä ei tarjota kouluissa 

lihavaihtoehtoa. Asia lähetetään kouluruokailun työryhmään eteenpäin. 
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87 § Seuraava kokous 

 

Seuraava kokous järjestetään lokakuun puolella. Kokouspäivä sovitaan erikseen Whatsapp-

äänestyksessä. 

 

88 § Kokouksen päätös 

 

Kokous päätetään ajassa 17.55. 
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___________________________   _________________________ 

Lauri Raisto     Verneri Virtanen 

Puheenjohtaja    Sihteeri 

 

Pöytäkirja on tarkastettu ja hyväksytty ________________ 

 

___________________________   _________________________ 

     

Pöytäkirjantarkastaja    Pöytäkirjantarkastaja 

Vilho Tuominen    Rosalina Rantala 
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